
Gemeentelijk reglement m.b.t. het plaatsen van schotelantennes
woensdag, 27 mei 2009

    Morgen, donderdag 28 mei 2009, staat het gemeentelijk reglement m.b.t. het plaatsen van "schotelantennes" op de
agenda van de gemeenteraadsvergadering van Lebbeke. 
Zo'n vier maanden geleden vroeg ik tijdens de vergadering van het College van Burgemeester en Schepenen aandacht
voor dit probleem. Er dreigt immers een wildgroei aan schotelantennes op de voorgevels van de huizen. 
Wij herinneren ons nog levendig de schreeuwlelijke antennes in de jaren zestig en zeventig van vorige eeuw, daar kwam
pas een einde aan met de opkomst vam de kabeltv. De liberalisering van de markt zou tot ongewenst neveneffect
kunnen hebben dat de voorgevels van tal van huizen ontsiert worden door een dergelijke schotelantenne. 
De collega's van het schepencollege hadden oor naar mijn bezorgdheid en onze administratie kreeg tot taak om een
goed gemeentelijk reglement op te stellen. Het reglement komt er grosso modo op neer dat de schotelantennes niet
zichtbaar mogen zijn vanop de openbare weg.  Het reglement is een goed evenwicht tussen het recht van de burger
m.b.t. de vrijheid van meningsgaring en de bezorgdheid om het esthetisch uitzicht van de straatkanten te vrijwaren. Voor
meergezinswoningen is er een apart artikel: aan de achterzijde van appartementsgebouwen kan een groepering van drie
schotelantennes geplaatst worden.   Onze dienst stedenbouw heeft rekening gehouden met de opmerkingen gemaakt
tijdens de vergadering van de gecoro. Alle adviezen waren positief.  
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